
 

OBISKOVALCE SMO POVPRAŠALI: 

Kako se ti/vam zdi naš Miklavžev sejem in kaj vam je na Miklavževem sejmu najbolj všeč? 

 

 

 

 

 

 

Zakaj radi prihajate na Miklavžev sejem? 

 

 

 

 

Najbolj všeč mi je, 
ko se vidimo z 
učitelji, ki so nas 
učili ter se družimo 
s prijatelji.    – 
Tomaž, 25 let 

 

Originalni izdelki 
učencev in da 
učenci sodelujejo 
na stojnicah.          
– Samo, 38 let 

 

Super, izdelki, 
ki jih otroci s 
srcem naredijo. 
– Maja, 34 let 

 

Superca, bomo še 
prišli, zabavno in 
perfektno.    – Jera, 14 

 

Stojnice, izdelki 
ter lepo vzdušje.         
– Angelika, 11 let 

 

Miklavžev sejem nam je izredno 
všeč, saj nas otroci iz leta v leto 
presenetijo s svojo kreativnostjo, 
idejami in unikatnimi izdelki, na 
katere so zelo ponosni.    – 
Adrijana, 38 let 

 

Ker se je lepo 
družiti z drugimi.  
– Manca, 13 let 

 
Zaradi odličnih 
izdelkov otrok. 
– Petra, 38 let 

 

Zaradi otroških 
nasmehov in 
njihove 
domišljije. – 
Maja, 34 let 

 

Lep uvod v 
praznični december, 
da razveselimo sebe 
in ustvarjalce.                    
– Irena, 65 let 

 
Ker se otroci potrudijo in 
nekaj izdelajo ter 
prodajajo. – Marija, 51 let 

 
Ker je praznično vzdušje in 
ker je čudovito.                           
– Renata, 36 let in Ela, 6 let 

 

Zaradi prijateljev. 
– Mitja, 14 let 

 

Zaradi izdelkov, ki 
jih izdelujejo otroci. 
– Jasmina, 35 let 

Zdi se mi v 
redu, pridem 
zaradi zabave, 
a rad bi, da bi 
bili parkeljni 
prisotni.            
– Val, 13 let 

Ker se zabavam. 
– Sara, 10 let 

Ker so mi všeč 
izdelki.            
– Ajda, 14 let 

Da podprem 
otroško 
ustvarjalnost. – 
obiskovalka, 41 
let 

Najbolj mi 
je všeč, da 
lahko veliko 
stvari kupiš. 
– Ula, 10 let 


